
    بسیاری به نام اسلام، دست دوستی به صهیونیسم غاصب می دهند

  

شیخ مسعود راهبر، امام جمعه اهل سنت بخش شیبکوه گفت: فلسطین، مسئله یک کشور نیست  بلکه مسئله همه

حکومتهای اسلامی است

به گزارش روابط عمومی مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی، شیخ مسعود راهبر، امام جمعه اهل سنت بخش

شیبکوه در سخنانی در سی و ششمین کنفرانس وحدت، به وضعیت جاری در فلسطین اشغالی  اشاره کرد و

اظهار داشت: امروز وضعیت حاکم بر فلسطین و مسجدالاقصی خوب نیست. در ماه مبارک رمضان، اولین قبله

گاه مسلمانان  مورد تاخت و تاز غاصبان صهیونیستی قرار گرفته است. اتفاقات و صحنه های درد آوری که

در آنجا رخ داد، دل نه فقط مسلمانان بلکه هر انسان آزاده ای از هر کیش و مذهبی را  به درد آورد.

زنان و کودکان مظلوم بسیاری زیر چنگال صهیونیست غاصب لگدمال شدند و بسیاری فرزندان خود را از دست

دادند.  این در حالی است که قریب به سه ربع قرن است که مسجدالاقصی و بیت المقدس و فلسطین مورد

تاخت و تاز صهیونیست غاصب قرار گرفته است.

او با بیان این که ما در برهه ای از زمان به سر می بریم که بسیاری به نام اسلام ، دست دوستی و



محبت به صهیونیست غاصب می دهند، ادامه داد: این درد، عظیم تر و سهمگین تر از کشتار مسلمانان در

فلسطین اشغالی است؛ زیرا خداوند در آیه شریفه قرآن کریم  توصیه و سفارش کرده است: « لا تتخذ

الیهود و النصارا اولیا». مبادا شماها یهود و نصارا را به دوستی  بگیرید. ای کسانی که ایمان

آورده اید، اینها را به دوستی نگیرید. یهود غاصب  از صدر اسلام تا به امروز دشمن قسم خورده

مسلمانان بوده است. از این رو امت اسلامی باید از خواب غفلت بیدار شود و فریاد کمک خواهی مسلمانان

فلسطین را بشنود. امروز توجه همه مسلمانان بیش از پیش باید متوجه فلسطینی باشد که در ماه مبارک

رمضان این چنین موجب هجمه قرار می گیرد.

امام جمعه اهل سنت با اشاره به اینکه فلسطین، مسئله یک کشور نیست  بلکه مسئله همه حکومتهای اسلامی

است، تصریح کرد: این در حالی است که موضوع فلسطین نباید مسئله دوم و سوم امت اسلامی باشد بلکه

مسئله اول و مهم امت اسلامی است. امت عظیم اسلامی که فتوحات فراوانی را در اقصی نقاط عالم از صدر

اسلام تا به امروز داشته است نباید این چنین مورد هجمه دشمن قرار گیرد. امروز فرصتی است برای این

که همگان همدردی و توجه خود را معطوف مردمان مظلوم غزه و فلسطین نمایند. امام راحل، رضوان االله

تعالی علیه آخرین جمعه ماه مبارک رمضان را روز جهانی قدس نام گذاری نمودند. از این رو همه باید

به صحنه بیایند و فریاد نابودی صهیونیست را سر دهند. آحاد امت اسلامی از هر فرقه و مذهبی که

باشند، نمی توانند به مسئله فلسطین بی تفاوت باشند. مسئله فلسطین یک امر حیثیتی برای امت اسلامی

است که باید توجه ویژه ای به آن داشته باشند. در هفتاد و اندی سالی که از غصب بیت المقدس و مسجد

الاقصی به دست یهود غاصب می گذرد، دل هر مسلمانی به درد آمده است، هزاران مسلمان بی گناه به خاک و

خون کشیده شده اند. از این رو  امت اسلامی و جوانان مسلمان در اقصی نقاط عالم بیدار شده و به خود

آمده اند و حس انتقام جویی برای دفاع از کیان امت اسلامی در آنان به وجود آمده است. بنابراین

همگان در آخرین جمعه ماه مبارک  رمضان، یک صدا فریاد اضمحلال و نابودی یهودیان و رژیم صهیونیستی

غاصب و پلید را سر می دهند. جهان اسلام باید به خود بیاید و حاکمان کشورهای اسلامی هوشیار و بیدار

شوند زیرا با اتحاد و یکپارچگی و همبستگی می توانند بزرگترین مشکلات امت اسلامی را حل نمایند.

 

شیخ مسعود راهبر با بیان این که خدای سبحان در قرآن می فرماید: «ان هذه امتکم امه واحده و انا

ربکم فاعبدون» شما یک امت واحد در مقابل کفر هستید، افزود: امت اسلامی نباید دچار افتراق و تشتت

شود. به معنایی دیگر نباید در درون امت اسلامی در خصوص مسئله فلسطین، چند صدایی وجود داشته باشد.

مگر امکان دارد که مسلمان بود و از فلسطین دفاع نکرد؟ مگر می شود مسلمان بود و نماز خواند و به

قتل عام مسلمانان در فلسطین بی تفاوت بود؟ هرگز. نمی شود چون مسلمان آزادی خواه است.



او در پایان تصریح کرد: مسلمان به کمک مظلوم می آید. انتظار می رود مسلمانان با اتکا به خدای

سبحان، خودباوری و ایجاد روحیه جهادی، به دنبال نابودی جریان صهیونیسم باشند و آن روز هم نزدیک

است.
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